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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller (via Zoom)
Talman Erik Broback fr.o.m. §5

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Axel Flordal väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Fyllnadsval, Gameboy Adam Orthag söker Gameboy. Han kunde inte komma på mötet men Albert
har fixat en intervju. Han går F21, är 20 och har körkort och han tycker att
Gameboys arr är kul och vill bidra till att andra har lika kul som han har.
Albert har två svar om styret lyckas ställa rätt frågor. Det gör vi. Om Adam
hade köpt in ett nytt spel till Focus hade det varit Munchkin. Han tycker att
ananas på toast borde vara olagligt MEN han har inte testat det.
Beslut: Att fyllnadsvälja Adam Orthag till ledamot i Gameboy.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Axel höll i kassörsmöte igår kväll. De diskuterade kårens ekonomipaket och
kom fram till att de inte kommer fortsätta jobba med det i år. Axel har bokfört
jättemycket. Han upptäckte att han inte betalat fordonsskatt.
David har fått ett mejl från Joy om att det stått skit utanför buren igen. Snälla
ställ skiten innanför buren. David har fått en offert för hyllor till skyddsrummet,
på 10 000 kr.
Mijo har gjort asppostrar och fb-inlägg.
Emelie informerar om att kärnstyret har haft aspning och varit på lägenhets-
runda. Hon har mestadels svarat på SAMO-mejl.
Linnea har delat ut nycklar, som vanligt, och sålt saker.
Carl fyller år imorgon! Han var på KU i måndags.

§5.2 DP Det är lugnet före stormen. Asparnas hell week börjar nu. Det är pubrunda
idag och de har väldigt många puffar. Det var många som anmälde sig och de
kunde inte ens ta med alla. Carl frågar hur många seriösa aspar de har och
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Lowe svarar att de har cirka 20-25 seriösa aspar.

§5.3 F6 F6 är lite melankoliska över att snart gå av men de tycker även att det ska bli
lite skönt. Aspningen rullar på. De har asparr idag under pubrundan och det
är aspgasque på söndag. F6 har runt 20 seriösa aspar.

§5.4 FnollK FnollK är lite stressade. De hade boknings-MOS i tisdags så schemat kommer
relativt snart till kommittéerna. Phaddergrupperna har börjat skicka in sina
anmälningar.

§5.5 SNF SNF taggar cocktailparty ikväll. De ligger i fas med arbetet. Aspningen har
tjuvstartat och de har aspar som har hjälpt till. Det har bidragit väldigt mycket.
Det är 5-6 personer som hjälpt till.

§5.6 Foc Foc ska gå par idag. Aspningen är otroligt igång. De har kontinuerligt fredags-
mek för alla aspar.

§5.7 FARM Marcus är på semester i Frankrike. Han har skickat lite mejl och sånt. FARM
har en hel del på gång.

§5.8 Talmanspresidiet Presidiet har planerat aspning och satt preliminärt datum för sektionsmötet.

§6 Trasig hylla Hyllan i kassörsrummet har gått sönder i helgen. Carl frågar om vi ska upp-
skatta hur mycket hyllan är värd och be de skyldiga betala eller om vi ska
incidenthantera det. David kollade på den och tyckte att det såg ut som att
det skulle kunna räcka med nya träpluggar och så är den som ny. Det är inte
själva träet som gått sönder utan infästningarna för hyllplanen. Styret kommer
fram till att vi ska be de skyldiga att betala för det.

§7 KU KU fick besök av rektor Stefan Bengtsson och vicerektor Anna Karlsson Bengts-
son, som pratade om Chalmers vision de närmsta 20 åren. Chalmers ska dubbla
forskningspengarna och försöka hamna bland topp tio universitet i Europa. Vår
målsättning är att ha sektionsliv i världsklass. Det är styrelsebolag som har an-
sökningar öppna för VD-par och styrelseledamöter. Ansökan stänger 10 april.

§8 Verksamhetsplan

§8.1 Veckobrev Mijo har släppt ett nyhetsbrev. Det kanske kommer omformateras. Om man
vill ha med nåt kan man skriva till Mijo. Det går ganska snabbt. Carl säger
att de diskuterade studentrepresentanter (t.ex. institutionsrådsrepresentanter)
på KU och om man kan få information från dem i veckobrevet.

§8.2 Internationella
masterstudenter

Carl undrar om vi kan göra nåt arr med inriktning till en internationell publik.
Emelie föreslår att översätta dokument. David påpekar att om det kommer en
omskrivning är det dumt att göra nu. Emelie säger att man kan ge det till
JämF eftersom det är något som ingår i deras arbetsuppgifter. Carl undrar om
det går att få till en engelskspråkig DuP, men Lowe svarar att det blir svårt.
Linnea undrar om man kan be JämF att arra ett engelskspråkigt arr. Emelie
svarar att det går och att man kan prata ihop sig med mastermottagningsan-
svarig. Carl säger att man kan gå via CIRC (Chalmers International Reception
Committee). Felix säger att de har frågat om de kan få fram fler masterphadd-
rar för internationella studenter.

§8.3 Kårens ekonomipaket Axel diskuterade kårens ekonomipaket igår med kassörerna. Det största pro-
blemet är att det behövs en person som bokför allt och den posten kommer vi
inte alltid lyckas fylla. Om vi inte fyller den blir det mycket för sektionskas-
sören. Carl undrar hur. Axel svarar att kommittékassörer inte längre kommer
bokföra.

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-27
Styretmötesprotokoll 2022-03-24

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Mijo frågar om det hade gått om man får betalt för det. Axel svarar att de
diskuterade det men det kommer inte vara värt det ändå. Den kommer bli som
revisorsposten. Elektro gör något liknande men sektionskassören tar allt. Han
är arvoderad men det är väldigt mycket arbete. Enligt Axel är kassörerna inte
så taggade och därför antar han att styret inte heller är taggade.

§9 Sektionsmötet Erik informerar styret om att det preliminära datumet för sektionsmötet LP4
är 12 maj, det vill säga torsdag LV6. Han frågor om någon har synpunkter och
det har ingen.
Carl frågar om det kommer bli ett eller två möten och om de har utvärde-
rat föregående läsperiods två möten. Erik svarar att det kommer bli ett möte
eftersom det inte kommer bli så långt och inte har någon enkel uppdelning.
Presidiet tyckte att det var skönt att sluta tidigt, men det blir ändå mycket tid
eftersom de brukar stanna kvar några extra timmar. Det är ingenting de hade
gjort igen utan starka skäl, men nästa presidie kanske har jättemycket energi.
Carl frågar vad styret tyckte. Albert, Lowe och Jesper säger att det hade varit
skönare att få det överstökat på en dag och att det var jobbigt att ha två
uppbokade kvällar. David tycker det är najs att få gratis mat två gånger. Axel
ser lite ledsen ut och verkar inte tycka att det var gratis. Carl tyckte att det
var skönt att man inte fick förmiddagen förstörd.

§10 Aspbudgetar Vi behöver godkänna aspbudgetar.

§10.1 Kärnstyret Kärnstyret har en aspbudget som finns i kallelsen. Det måste även godkännas
att den är sen, för Axel hetsade kommittéerna att lämna in men glömde att
göra det själv. Budgeten är ungefär det gäller men den kanske kommer om-
struktureras lite. Linnea undrar hur kärnstyret ska lyckas bränna 1 000 kr på
chili. David löser det. Axel yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna kärnstyrets aspbudget samt att den lämnats in för sent.

§10.2 Talmanspresidiet Erik säger att de har två arr, där de vill bjuda på fika. De tror det kommer
åtminstone någon och siktar på tre aspar och att kunna fylla alla poster. De
vill ha 300 kr per arr, det vill säga 600 kr totalt. Linnea påpekar att det är
väldigt mycket pengar för endast tre aspar och att de på kärnstyrets aspfika
köpte väldigt mycket fika för 280 kr. Linnea och Mijo kommer på att de hade
fika över från asparret som de skulle bjuda på under mötet. Mötet tar fika.
Carl yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna talmanspresidiets aspbudget.

§11 Onödiga avgifter Axel var dum. Han betalade fordonsskatten för sent. Det kom en extra avgift
på 150 kr.
Mikael handlade för F6 och glömde stänga av parkeringen. Eftersom det var
andra gången han gjorde det sa de som hade parkeringen att han måste betala
den här gången. Det är gratis parkering i två timmar, men kostar efter det.
Kostnaden hamnade på 300 kr.
Axel säger att vi antingen kan godkänna att han betalat eller att göra honom
återbetalningsskyldig. David yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna Axels betalning av en påminnelseavgift på 150 kr.
Axel påpekar att DP gjorde något liknande som Mikael har gjort och yrkar
på godkännande. Axel ska få bilnisse att sätta en lapp i Helikoptern med en
påminnelse om att komma ihåg parkeringen. David yrkar på godkännande samt
att ålägga F6 att skicka in en dumvästnominering. Axel jämkar sig. Erik säger
att man bara kan ålägga kommittéer att göra saker som är relevanta för deras
verksamhet. Styret argumenterar i mun på varandra för att det är relevant.
Mijo undrar om man kan ålägga dumväst att dumvästnominera någon. Enligt
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Erik kan man det.
Beslut: Att godkänna F6:s betalning av en parkeringsavgift samt ålägga dum-
västinnehavaren att dumvästnominera Mikael.

§12 Info om arr Carl informerar om några framtida arrangemang.

§12.1 Kårledningen Det är diskussionspass om kårledningens framtida struktur 12 april. Man kan
gå om man är intresserad av hur KL ser ut framöver.

§12.2 TSSW Det är teknologsektionsstyrelseworkshop med fokus på incidenthantering 29
mars. Carl vill att folk ska gå, även i kommittéerna. DP har HR. F6 går av
snart. Carl påpekar att det är bra att bidra med erfarenhet. Emelie säger att
de ska försöka få mer enhetliga incidenthanteringar på hela Chalmers.

§12.3 SaFT Det är SaFT (Samarbetande FysikTeknologer) i slutet på april. Vi har sju
personer som ska gå. Carl skickar ett formulär som vi ska fylla i innan imorgon.

§13 Övriga frågor

§13.1 Spännband Lowe säger att det har försvunnit spännband från rustlådan i baren. Om någon
tagit spännband kan man höra av sig. De är ganska nya.

§13.2 Pastorns tips Jesper har hittat ett nytt matställe: Jinx. Det ligger i Victoriapassagen och är
ett asian fusion gatukök. Det är jävligt gott om man gillar koriander.

§14 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:53!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Axel Flordal
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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21/22 Deltagare (uppskattat) Datum (prel) Budget

Aspfika: (15+6) 2022-03-21 350,00 kr

Mario Kart + Postmys (8+6) 2022-03-28 150,00 kr

Chillikväll: (8+6) 2022-04-07 1 000,00 kr

VP: (9+6) 2022-04-19 600,00 kr

After work: (8+6) 2022-05-04 750,00 kr

Sektionsmöte: Många 2022-05-12 0,00 kr

Inval: (6+6) 2022-05-12 300,00 kr

Överlämning: (6+6) Ej bestämt 600,00 kr

I årsbudget: 3600 kr Totalt: 3 300,00 kr



Arrangemang Datum Budget

Pröva på ett Sektionsmöte 2022-04-28 300

Fika med talmannen 2022-05-04 300
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